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SK.0002.7.2011 
 

Protokół nr VII/11 
z sesji Rady Gminy Stare Pole 

z dnia 28 czerwca 2011 r. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad. 
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 
− Radnych, 
− Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Sprawozdanie finansowe za 2010 r.  

− wystąpienie Wójta Gminy, 
− stanowisko Komisji Rewizyjnej, 
− odczytanie uchwały nr 042/g272/R/IV/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 kwietnia 2011 r. w sprawie opinii o 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stare Pole za 2010 rok,  

− odczytanie uchwały nr 098/g272/A/IV/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 czerwca 2011 r. w sprawie opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Pole,  

− wystąpienie Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy, 
− dyskusja, 
− podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 

rok, 
− podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Stare Pole.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 

ławników.  
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i przystąpienia do 

Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Malborskiego oraz w sprawie wyboru delegatów do tego 
Stowarzyszenia. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2011 
r. przez Gminę Stare Pole Powiatowi Malborskiemu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy. 
17. Raport z realizacji Programu ochrony środowiska i sprawozdanie z realizacji Planu 

gospodarki odpadami. 



 2 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
19. Komunikaty. 
20. Zatwierdzenie protokołu nr VI/11 z sesji Rady Gminy z dnia 24 maja 2011 r. 
21. Zamknięcie sesji Rady Gminy.  
 
Ad.1. 

O godzinie 1500 Przewodniczący Rady Gminy otworzył VII sesję Rady Gminy 
odbywającą się w sali narad Urzędu Gminy. Przywitał wszystkie zebrane osoby.  
 
Ad.2. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, iż sesja jest 
prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 14 
Nieobecnych   - 1 
 
Nieobecny radny to: Pan Krzysztof Piekart 
 
Ad.3. 

Na sekretarza obrad wybrano jednogłośnie Panią Magdalenę Roman. Za jej 
kandydaturą głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. 
   
Ad.4. 
Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

1. Przewodniczącego Rady Gminy: 
− uczestnictwo w festynie z okazji Dnia Dziecka,  
− udział w sesji Rady Powiatu,  
− udział w pracach Komisji Edukacji i Spraw Społecznych,  
− udział w pożegnaniu absolwentów gimnazjum. 

2. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej: 
przygotowanie materiałów do sesji absolutoryjnej. 

3. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 
jedno posiedzenie komisji, na którym zostały pozytywnie przyjęte przedmiotowe uchwały. 

4. Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych:   
− posiedzenie komisji poświęcone możliwością rozwoju zainteresowań; 
− spotkanie z inicjatywy radnego Mieczysława Tamaka z zarządem GKS „Błękitni”; 
− udział w festynie o okazji Dnia Dziecka. 

5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
6. Sprawozdanie Wójta zostało złożone na piśmie. Nie zgłoszono żadnych uwag ani 

zapytań do przedstawionych w nim informacji. 
 
Ad.6. 
 W wolnych wnioskach i zapytaniach pierwszy głos zabrał radny Bogdan Jerszyński 
odnośnie remontu drogi w kierunku Ząbrowa od drogi krajowej 22. Dowiedział się, że ma być 
łuk skrzyżowania robiony, a reszta nie ma być robiona. Tak samo dowiedział się, że droga do 
wału też nie będzie robiona. Ponadto miał zapytanie, czy coś jest robione w sprawie lampy do 
Pana Jasińskiego. Poinformował również, że ludzie twierdzą, że wjazdy na pola są 
usytuowane nie w tych miejscach, co powinny. 
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Radny Ireneusz Dziura poinformował, że coś się dzieje z nawierzchnią drogi 
asfaltowej w Królewie, którą ostatnio robiono. Nawierzchnia miejscami zaczyna się wycierać 
i się załamuje.  

Radny Mieczysław Tamaka powiedział, że mają być prowadzone wiercenia gazu 
łupkowego w powiecie. Nie wiadomo, czy w naszej gminie. Czy nie będzie zagrożanie w 
poborze wody.  
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
 
Ad.5. 
 W wystąpieniach sołtysów pierwszy głos zabrał sołtys z Kikojt z zapytaniem, czy jest 
możliwość, aby gmina zakupiła elementy rekreacji na plac zabaw w Kikojtach. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Ad.7.  
Sprawozdanie finansowe za 2010 r.  

− wystąpienie Wójta Gminy, 
− stanowisko Komisji Rewizyjnej, 
− odczytanie uchwały nr 042/g272/R/IV/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 kwietnia 2011 r. w sprawie opinii o 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stare Pole za 2010 rok,  

− odczytanie uchwały nr 098/g272/A/IV/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 czerwca 2011 r. w sprawie opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Pole,  

− wystąpienie Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy, 
− dyskusja, 
− podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 

rok, 
− podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

 
Wójt przedstawił kształtowanie się dochodów, wydatków i deficytu. Powstały deficyt został 
pokryty z pożyczki zaciągniętej z Banku Ochrony Środowiska na budowę kanalizacji w 
Królewie, jak i również z kredytu wziętego z Banku PekaO SA. Kredyt ten był głównie 
przeznaczony na realizację zadań, na które otrzymaliśmy dofinansowanie ze środków 
unijnych. Ponadto przedstawił zadania inwestycyjne realizowane w 2010 r. 
  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę nr 1/2011 Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy w Starym Polu w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stare 
Pole z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2010. Uchwała ta stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę nr 098/g272/A/IV/11 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 czerwca 2011 r. w 
sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Pole. Uchwała ta stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę nr 042/g272/R/IV/11 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 kwietnia 2011 r. w 
sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stare Pole za 2010 rok Uchwala 
ta stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa powiedział, że jego komisja 
opiniuje pozytywnie wniosek o udzielenie absolutorium. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że jej komisja opiniuje 
pozytywnie wniosek o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu. 
 
Dyskusje otworzył Przewodniczący Rady jednocześnie zabierając glos. Powiedział, że 
pieniędzy było tyle ile było. Staraliśmy się jako radni dzielić te pieniądze, aby objąć 
wszystkie placówki na terenie gminy, aczkolwiek nie da się tego do końca zrobić, aby każde 
sołectwo było zadowolone. Przybyło dróg, jednostek kulturalnych. Znalazły się pieniądze na 
wyposażenie świetlic, wyposażenie dydaktyczne szkoły. Robiliśmy to z myślą o 
mieszkańcach tej gminy, bowiem wybrano nas po to, aby służyć tym ludziom. My jako radni 
spełniliśmy swoją funkcję. Staraliśmy się, aby ta gmina się rozwijała, aby rzeczy na tej 
gminie były i służyły jej mieszkańcom. Należy podziękować Wójtowi, pracownikom Urzędu 
Gminy, którzy codziennie liczyli te pieniądze i realizowali to, co stanowiła i uchwaliła rada. 
Uważał, że pieniądze były właściwie dzielone, że Wójt z pracownikami nie doprowadził do 
tego, że potrzebny jest jakiś nadzór finansowy. My radni jesteśmy po to, aby wspomagać w 
tych sprawach Wójta i pracowników. Jesteśmy po to, aby nie zrzucać na bary Wójta 
wszystkiego, tylko czuć się współodpowiedzialni za tę naszą przyjazną, piękną gminę, jaką 
jest gmina Stare Pole. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Uchwała nr VII/ 52 /2011  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok 
została podjęta jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna. Stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Uchwała nr VII/ 53/2011  w sprawie w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
została podjęta jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi za jego sukcesy i pracę.  
Wójt odpowiedział, że to są nasze wspólne sukcesy. Jest jeszcze niedosyt. Każdy chciałby 
więcej. Przed nami jeszcze wiele pracy. Ponadto podziękował za udzielenie absolutorium. 
 
Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 
Po przerwie kontynuowano porządek posiedzenia.  
 
Ad.8. 

W tym punkcie głos pierwsza zabrała Pani Wiesława Maluga, która powiedziała, że ta 
uchwała oraz następne 3 dotyczą wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę 
gruntów położonych w Starym Polu, Krzyżanowie, Krasnołęce, Królewie i Złotowie. Projekty 
tych uchwał zostały przedstawione na komisjach Rady Gminy. W związku z tym wnioskuje 
się o podjęcie. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/54/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta – 13 za, 1 
osoba się wstrzymała, 1 nieobecna.  
Stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad.9. 
Do przedmiotowej uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
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Uchwała nr VII/55/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 
jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna.  
Stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10. 
Do przedmiotowej uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/56/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 
jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna.  
Stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11.  
Do przedmiotowej uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/57/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 
jednogłośnie –  14 za, 1 osoba nieobecna .  
Stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. 
 W tym punkcie posiedzenia pierwszy głos zabrał Wójt, który poinformował, że temat 
został przedstawiony na posiedzeniach komisji. Uchwała dotyczy otworzenia oddziału 
przedszkolnego przy szkole podstawowej na rok szkolny 2011/2012. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono zapytań ani uwag. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
Uchwała nr VII/58/2011 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Stare Pole została 
podjęta jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna. 
Stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
  
Ad.13. 
 Pani Sekretarz poinformowała, że z końcem bieżącego roku upływa kadencja 
ławników działających przy sądach powszechnych. Zgodnie z ustawą o sądach powszechnych 
ławników do sądów rejonowych i okręgowych wybierze Rada Gminy na kolejną 4letnią 
kadencję, która rozpocznie się 01.01.2012 r. Rada Gminy powołuje zespół, który przedstawia 
na sesji opinię o zgłoszonych kandydatach. Projekt uchwały został omówiony na komisjach. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/59/2011 w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 
ławników została podjęta – 13 za, 1 osoba się wstrzymała, 1 osoba nieobecna.  
Stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.14 

Pani Sekretarz poinformowała, że w grudniu 2007 r. Rada Gminy podjęła uchwałę w 
sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Malborskiego oraz w sprawie 
wyborów delegatów do tego stowarzyszenia. Wybrano wówczas Wójta i Pana Kazimierza 
Lipiec. Z racji tego, że Pan Lipiec nie pełni funkcji radnego, zachodzi konieczność dokonania 
zmiany osoby reprezentującej gminę w tym Stowarzyszeniu. Proponuje się Panią Jadwigę 
Staniszewską. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/60/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i przystąpienia do 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Malborskiego oraz w sprawie wyboru delegatów do tego 
Stowarzyszenia została podjęta jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna. 
Stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad.15. 
 Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu 15.03.2011 r. została podjęta uchwała w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu w wysokości 250.000 zł na remont dróg 
powiatowych na terenie gminy. Po rozstrzygnięciu przetargu na to zadanie okazało się, że 
środków nie wystarczy na całe zadanie. Został ogłoszony drugi przetarg na odcinki od drogi 
22 do skrzyżowania, od dawnego SKR w kierunku granicy powiatu. Podjęto decyzję wspólnie 
ze Starostwem, aby również zrealizować odcinek w kierunku Nogatu. W związku z tym 
Starostwo wnioskuje o dodatkowe dofinansowanie na ok. 110.000 zł. Zatem pomoc 
finansowa dla powiatu wyniesie 360.000 zł. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/ 61 /2011 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
2011 r. przez Gminę Stare Pole Powiatowi Malborskiemu została podjęta jednogłośnie – 14 
za, 1 osoba nieobecna.  
Stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad.16. 
Pani Skarbnik przedstawiła zmiany budżetu i tak:  
1. Dochody  
Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 8.700 zł z tytułu otrzymania z Powiatu Malborskiego 
pomocy finansowej w wysokości 8.700 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań 
związanych z ochrona środowiska i gospodarka wodną (park Królewo kwota 5.200 zł i  
Ostoja przy GOKiS – II etap kwota 3.500 zł).  
Dochody po zmianach wynoszą  15.442.277 zł. 
2. Wydatki 

− Zwiększa się wydatki budżetu z tytułu: 
1) dotację dla samorządowych instytucji kultury GOKiS – 3.500 zł ostoja przy 

GOKiS II etap;  
2) realizacja  zadania w parku  w Królewie, na który gmina otrzymała 

dofinansowanie z Powiatu Malbork w wysokości 5.200 zł;  
3) zwiększenia wydatków w dziale Transport i łączność o kwotę 110.000 zł z 

przeznaczeniem na pomoc finansową dla Powiatu Malborskiego – remont dróg 
powiatowych w Ząbrowie (droga w kierunku rzeki Nogat); 

4) zwiększenie wydatków na uregulowanie stanu prawnego gruntów pod 
przepompowniami w Królewie – kwota 6.300 zł;  

5) prac remontowych w Zespole Szkół – dach na budynku starej sali gimnastycznej – 
kwota 30.000 zł; 

6) zabezpieczenie udziału własnego w kwocie  6.000 zł – program rządowy „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” – zakup wyposażenia do stołówek w szkole i 
przedszkolu (zadanie realizuje GOPS); 

7) zabezpieczenie udziału własnego – 20 % w realizacji zadań własnych gminy 
realizowanych przez GOPS – wypłata zasiłków stałych kwota 15.340 zł i 
opłacanie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające zasiłki stałe 
kwota 1.380 zł.  

− Zmniejsza się wydatki na 
1) realizację uchwały w sprawie dofinansowania prac przy zabytkach – 10.000 zł; 
2) zadania w zakresie promocji gminy realizowane przez stowarzyszenia – 2.000zł; 
3) wynagrodzenia pracowników w GOPS kwota 30.000 zł; 
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4) utrzymanie Przedszkola – 2.000 zł i Zespołu Szkół – 4.000 zł (przekazanie 
środków do planu finansowego GOPS-u) 

Wydatki po zmianach wynoszą 15.290.628 zł.  
3. Zwiększa się przychody o kwotę 121.020 zł – środki pozostałe z roku 2010 a nie 

zaangażowane dotychczas w budżet roku 2011. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr VII/ 62/ 2011 w sprawie zmiany budżetu gminy została podjęta jednogłośnie – 14 
za, 1 osoba nieobecna.   
Stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.17 

Raport z realizacji Programu ochrony środowiska i sprawozdanie z realizacji Planu 
gospodarki odpadami zostały umieszczone w BIP Stare Pole. Do zamieszczonych informacji 
nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
  
Ad.18. 
 Na zgłoszone zapytanie odpowiedzi udzielił Wójt i tak: 
− droga w Ząbrowie – Pani Skarbnik udzieliła wcześniej odpowiedzi. Dodał, że droga nie 

będzie remontowana do samego Nogatu a do skrzyżowania do Pana Jasińskiego. Na to 
zadanie w tej chwili opracowywana jest dokumentacja. Potem zostanie ogłoszony 
przetarg. 

− Lampa w Ząbrowie – jest opracowywana dokumentacja na wykonanie oświetlenia na 
takim długim odcinku. 

− nawierzchnia drogi w Królewie – zgłoszone zostaną usterki do Zarządu Dróg 
Powiatowych i w ramach gwarancji zostaną usunięte.  

− plac zabaw w Kikojtach – sołectwo w swoim wniosku w ramach funduszu sołeckiego ma 
zaplanowany zakup wyposażenia, ale jeżeli jest mało, to zrobi się rozeznanie. Jeżeli 
dojdziemy do wniosku, że jest pilna potrzeba dokupienia dodatkowego sprzętu to 
dokupimy z naszego budżetu.  

− gaz łupkowy – wody pitne nie są raczej zagrożone. Omówił technologię wydobywania 
gazu łupkowego i zagrożenia dla środowiska z tym związane. Na terenie naszej gminy nie 
planuje się na dzień dzisiejszy żadnego odwiertu.  

Radny Mieczysław Tamaka powiedział, że była mowa o podjęciu czynności w 
sprawie monitoringu na dworcowej i partycypacji w kosztach przez prywatnych właścicieli. 
Na jakim etapie jest ta sprawa, bo właściciele są chętni. 
Wójt uważa, że propozycja właścicieli – dofinansowanie do monitoringu – nie może zostać 
zrealizowana ze środków gminy, bo są to prywatne interesy. Na razie nie planuje się 
monitorowania skweru przy ulicy Dworcowej, ale za to będzie monitorowany teren, gdzie 
budowana jest fontanna. Jeśli dojdzie do sytuacji dewastacji tego skweru przy ulicy 
Dworcowej, to rozważymy sprawę monitoringu. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Ad.19. 
 W komunikatach pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który podziękował 
GOKiS i szkole za święto szkoły i festyn rodzinny, stowarzyszeniu „Tradycja” za 
promowanie na Targach Żuławskich, radzie sołeckiej ze Złotowa za zorganizowanie Dnia 
Dziecka i innym sołectwom, gdzie odbyły się imprezy z tej okazji, strażakom i harcerstwu za 
pomoc w organizacji festynu na stadionie. 
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Ponadto odczytał pismo nr NK-III.4100.1.2011.LL z dnia 03.06.2011 r. od Wojewody 
Pomorskiego i odpowiedz na te pismo. Stanowią ono kolejno załączniki nr 15 i nr 16 do 
protokołu. 

Wójt poinformował, że w tym roku dożynki powiatowe się nie odbędą. W związku z 
powyższym nie ma potrzeby robienia wieńca gminnego. Miał zapytanie, czy dożynki gminne 
powinny się odbyć. Dodał, że jest małe zainteresowanie rolników. Zwrócił się z prośbą do 
radnych i sołtysów, aby zrobili rozeznanie czy mieszkańcy gminy chcą zorganizowania 
dożynek. Zaproponował, aby zrobić 7 lipca na godz. 10.00 w sali narad Urzędu Gminy 
spotkanie w sprawie dożynek. 

Komendant Straży Gminnej poinformował, że możliwość dojazdu do jeziorka jest 
ograniczona. Obowiązuje zakaz jazdy samochodem w lesie. Rozmawiał z nadleśnictwem. 
Samochód można zostawić przy nadleśnictwie. Ponadto opowiedział o bieżącej działalności 
Straży Gminnej. 

Pan Tadeusz Burdyński przeprosił, że nie odbyła się Noc Świętojańska z powodu 
brzydkiej pogody. Podziękował sołtysowi z Janówki za pomoc w organizacji oraz OSP za 
gotowość. Impreza została przełożona na połowę sierpnia. Ponadto poinformował o 
zaplanowanych zajęciach wakacyjnych tj. wakacje na żuławach. Poprosił o zapisywanie 
dzieci i młodzieży. Dodał, że jest to program unijny.  

Pan Wacław Kasprzykowski powiedział o sytuacji w rolnictwie. 
Pan Adam Kuliński zwrócił się do radnych, czy mają jakieś zapytania. Nawiązał do 

pisma od wojewody. Powiedział zebranym, aby nie uważali go za niebezpiecznego 
człowiekiem. Napisał do wojewody w sprawie Pana Marka Czubińskiego, bo rozmawiał 
wielokrotnie z Przewodniczącym Rady, aby udzielił mu on informacji w tej sprawie. Ostatnią 
rozmowę poczynił 30.03. br. w Starostwie i do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. 
Poinformował, że w 2002 r., napisał Przewodniczący Rady z Wójtem do rządowego biura 
legislacyjnego na niego. To był taki sam przypadek. W związku z tym chciał się tylko 
dowiedzieć, dlaczego jeden radny może prowadzić działalność gospodarczą na mieniu gminy 
a drugi nie. W związku z tym przeprosił, że do czegoś takiego doszło, ale nie musiało dojść. 
Wystarczyło mu przekazać pewne informacje i sprawa byłaby zamknięta.  
Przewodniczący Rady powiedział, że skierował Pana Adama Kulińskiego do Urzędu Gminy 
w celu wyjaśnienia sprawy odnośnie, czy jest umowa, czy jej nie ma. 
Wójt powiedział, że rzeczywiście w 2002 r. była taka sytuacja. Pan Kuliński świadczył usługi 
przewozów szkolnych. Pan Kuliński doskonale wiedział, bo rozmawialiśmy na ten temat. 
Nawet sugerował, że przepisze na żonę, ale tego nie zrobił, bo musiał zapłacić 5.000 zł, bo 
tyle to kosztuje. I to co Pan dziś mówi, to jest jak, to powiedział sławny filozof ksiądz 
Tischner, że w filozofii góralskiej są 3 prawdy: „święta prawda, tys prawda i gówno prawda”. 
Tą trzecią prawdą jest, to co pan mówił. Dodał, że Pan Czubiński nie ma podpisanej umowy z 
Wójtem ,a to jest podstawa na wynajmowanie pomieszczeń. Jeżeli takiej umowy nie ma, to 
nie ma sprawy. Szkoda, że Pan Kuliński nie przyszedł do Urzędu Gminy, a wysłał inne osoby. 
Jeżeli Pan Kuliński tak dalej będzie postępował, to po następnych wyborach nic jemu innego 
nie pozostanie, „jak tylko kury szczać prowadzać”. Wójt przeprosił, jeżeli kogoś obraził. 

Pan Adam Kulinski powiedział, że Przewodniczący Rady nie powiedział mu tego, że 
mam udać się do gminy. Dodał, że Wójt obraża sam siebie. Powiedział, że zrobił Wójtowi 
wybory w 2002 r. Teraz mu się tak Wójt odwdzięcza. Dodał, że miał tylko tydzień czasu, 
żeby przepisać firmę na żonę. Było to niemożliwością. Pytał się przed wyborami czy może 
kandydować jak ma dowozy szkolne. Powiedzieli, że nie ma takiej ustawy, że tego nie mogę 
robić. A tydzień po tym wysłali pismo do biura legislacyjnego. Nie spodziewał się, że po tylu 
latach Wójt mu się tak odwdzięczy.  
Nikt więcej nie zabrał głosu 
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Ad.20. 
Protokół nr VI/11 z sesji Rady Gminy z 24 maja 2011 r. został zatwierdzony 

jednogłośnie – 14 za, 1 osoba nieobecna. 
  
 
Ad.21. 

Przewodniczący Rady podziękował TV za nagranie posiedzenia sesji. Ponadto 
powiedział, że poruszono wiele problemów, wiele spraw, które nurtują mieszkańców. Dodał, 
że nie ma, co cofać się z historią wyborczą, bo to nic nie daje, a tylko szkodzi. Życzył 
udanych wakacji oraz pogratulował Panu Adamowi Kulinskiemu, że został dziadkiem. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VII sesję 
Rady Gminy o godz.1710. 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady 
Magdalena Roman        Jan Pawlina 


